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Zápisnica  
z  3. zasadnutia  obecného zastupiteľstva obce Radoľa  

 konaného dňa 13.03.2023 v sále Obecného úradu v Radoli 

 

Prítomní:  

Ing. Anton Tkáčik, starosta obce 

Poslanci: Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena 

Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, 

Ján Šustek 

Ďalší prítomní: Jana Tvaružková, hlavná kontrolórka obce, Alena Franeková, zapisovateľka 

Miroslav Macúš, Stanislav Kohút, Pavol Korduljak. 

(Prezenčná listina: príloha č. 1) 

 

 

Program rokovania obecného zastupiteľstva uvedený v pozvánke:  

1. Otvorenie. 

Schválenie programu zastupiteľstva. 

2.  Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Radoľa č. 1/2023 o podmienkach držania 

psov na území obce. 

5. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Radoľa č. 2/2023 o pravidlách na 

udržiavanie čistoty v obci. 

6. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Radoľa č. 3/2023 o ochrane verejnej 

zelene. 

7.    Návrh kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023. 

8. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022. 

9. Prerokovanie situácie s parkovaním na miestnej komunikácii Záhradky. 

10.  Informácia o poškodení miestnej komunikácie na ulici Skotňa a Informácia o postupe 

pri udelení kolaudačného rozhodnutia pre „Novostavbu rodinného domu, elektrická 

a kanalizačná prípojka, prístrešok a oplotenie“ stavebníkov Ing. M. Kotvas a Ing.  

Monika Pavlátová. 

11.  Žiadosť o pridelenie finančných prostriedkov na činnosť DHZ Radoľa.  

12. Rozpočtové opatrenie č. 1/2023. 

13. Prerokovanie možnosti resp. potreby úveru pre investičnú činnosť. 

14. Pozemkové úpravy – informácia o priebehu a prerokovanie postupu obce. 

15. Diskusia. 

16. Záver. 

 

 

K bodu 1 Otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Radoli otvoril a viedol Ing. Anton Tkáčik, starosta obce. 

Privítal všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných poslancov je 9. 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov s jednotlivými bodmi programu uvedených 

v pozvánke.  Poslanec Ing. Ivan Kocúr navrhol zmeniť poradie bodov programu rokovania a to 

bod 11 presunúť na bod 4. Ďalšie nasledujúce body programu budú prečíslované.  
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H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

 

Uznesenie č. 21/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje program rokovania Obecného zastupiteľstva v 

Radoli dňa 13.03.2023 so zmenou poradia bodov a to bod 11 presunúť na bod 4. Ďalšie 

nasledujúce body programu budú prečíslované. 

 

Starosta obce konštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva bol schválený. 

 

 

K bodu 2 Určenie overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

 

Návrhová komisia v zložení: Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová  

Overovatelia zápisnice v zložení:  Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

 

Starosta obce konštatoval, že bola určená návrhová komisia a overovatelia zápisnice.  

 

 

K bodu 3 Kontrola uznesení 

Starosta obce komentoval plnenie uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 19. 12. 

2022. Informoval o ich plnení po jednotlivých bodoch. Pán Korduljak sa poďakoval za 

zriadenie raňajšej školskej družiny. Z činnosti komisií obecného zastupiteľstva sú zverejnené 

zápisnice na stránkach obce.  

Zo strany poslancov neboli podané žiadne doplňujúce otázky ku kontrole uznesení. 

 

Uznesenie č. 22/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce ku kontrole 

uznesení z 2.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Radoli zo dňa 19.12.2022.  

 

H l a s o v a n i e :  
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za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 4 Žiadosť o pridelenie finančných prostriedkov na činnosť DHZ Radoľa. 

Starosta obce – Dobrovoľný hasičský zbor Radoľa doručil dňa 7. marca 2023 žiadosť 

o pridelenie finančných prostriedkov na fungovanie DHZ Radoľa a poskytnutie priestorov pre 

zriadenie hasičskej zbrojnice. (Príloha č. 2)  

Na rokovanie obecného zastupiteľstva sa dostavili zástupcovia Dobrovoľného hasičského 

zboru Stanislav Kohút a Miroslav Macúš. Starosta obce dal hlasovať za udelenie slova.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo udelenie slova udelenie slova Miroslavovi Macúšovi 

a Stanislavovi Kohútovi. 

Miroslav Macúš – Dobrovoľný hasičský zbor v Radoli mal v minulosti dlhoročnú tradíciu, patrí 

k jedným z najstarších zborov na Kysuciach, v marci uplynie 101 rokov od založenia a nebol 

nikdy zrušený, iba bola prerušená jeho činnosť.  

Stanislav Kohút – pracujem ako profesionálny hasič a spolu s ďalšími členmi sme sa rozhodli 

obnoviť činnosť zboru. Dňa16. februára 2023 sa konala výročná členská schôdza 

Dobrovoľného hasičského zboru Radoľa. Uznesenie, plán hlavných úloh na rok 2023 a zoznam 

členov sú v prílohe našej žiadosti o pridelenie finančných prostriedkov na dobrovoľný  hasičský 

zbor. V žiadosti sú uvedené zákonné povinnosti na udržiavanie akcieschopnosti 

a zabezpečovanie materiálno - technického vybavenia. Na činnosť zboru, ak sú splnené 

podmienky, je možné dostať aj dotáciu od štátu.   

Štefan Hudec – keď bude mať zbor automobil, kde môže parkovať? 

Ing. Viera Andelová – v akých priestoroch bude uskladnený materiál? 

Stanislav Kohút -  dočasné riešenie môže byť aj uskladnenie v náhradných priestoroch, garáž 

musí byť vykurovaná, min. 5 stupňov.   

Ján Šustek – na výročnú schôdzu som sa nemohol dostaviť. Premýšľal som nad priestormi – 

vhodné by boli pri základnej škole – bývalé školské dielne,  po rekonštrukcii by sa dali využiť. 

V blízkosti je vodná zdrž, asfaltové ihrisko prípadne trávnatá plocha pri hale. Prístrešok za 

školou po úprave by mohol slúžiť na parkovanie vozidla. Všetko by bolo sústredené na jednom 

mieste – najjednoduchšie riešenie. Predložil poslancom situačný návrh využitia areálu pri 

základnej škole.  
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Starosta obce – z budovy na ihrisku bude stavenisko, potom budú môcť využívať ako klubovne  

všetky zložky v obci –  hasiči, jednota dôchodcov, pozemkové spoločenstvá, športové kluby. 

Pri základnej škole a tak isto aj v Riekach je aj prívod vody.   

Ing. Ivan  Kocúr – dobrovoľný hasičský zbor zo zákona musí byť zriadený.  

Martin Dubeň – aká bude činnosť s deťmi? Príspevok budeme schvaľovať jednorazovo alebo 

každoročne? 

Stanislav Kohút – činnosť s deťmi bude celoročne, začali by fungovať od septembra, v lete sa 

budú podieľať na aktivitách spojených s letným táborom. Príspevok na DHZ sa bude žiadať 

každoročne. 

Starosta obce vyslovil návrh na uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vytvorenie položky v rozpočte obce - požiarna ochrana 

a schvaľuje dotáciu pre Dobrovoľný hasičský zbor Radoľa vo výške 4 000 Eur.  

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

 

Uznesenie č. 23/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

Udelenie slova Stanislavovi Kohútovi a Miroslavovi Macúšovi, zástupcom DHZ. 

1. Vytvorenie položky v rozpočte obce - požiarna ochrana. 

2. Dotáciu pre Dobrovoľný hasičský zbor Radoľa vo výške 4 000 Eur.  

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 5  Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Radoľa č. 1/2023 o podmienkach 

držania psov na území obce. 

Starosta obce – návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 1/2023 o podmienkach držania 

psov na území obce Radoľa bol zverejnený na úradnej tabuli od dňa 24. februára 2023. (Príloha 

č.3) 

Ing. Andrea Schmidtová – odporúča doplniť v bode 2.2. pes so špeciálnym výcvikom na 

kanisterapiu.  

Ing. Ivan Kocúr – upozornil na znečistené cesty a chodníky po psoch.  

Starosta obce – je to vizitka nezodpovedných majiteľov. Na odchyt túlavých psov má obec 

zmluvu s útulkom v Korni. Musíme  vybudovať záchytný koterec.  

Ján Šustek – odporúča pri porušovaní nariadení spoluprácu s Mestskou políciou v Kysuckom 

Novom Meste.  

Starosta obce – spoluprácu s mestskou políciou navrhuje v ďalšom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva. 

 

Uznesenie č. 24/2023 

Obecné zastupiteľstvo sa uznáša na Všeobecne záväznom nariadení obce Radoľa č. 1/2023 

o podmienkach držania psov na území obce. 
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H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že Všeobecne záväzne nariadenie obce Radoľa č. 1/2023 

o podmienkach držania psov na území obce bolo schválené. 

 

 

K bodu 6  Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Radoľa č. 2/2023 o pravidlách na 

udržiavanie čistoty v obci. 

Starosta obce – návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Radoľa č. 2/2023 o pravidlách na 

udržiavanie čistoty v obci bol zverejnený na úradnej tabuli od dňa 24. februára 2023. (Príloha 

č. 4). 

Ing. Kocúr – verejné priestranstvá nie sú konkrétne definované, aj chodníky a komunikácie 

a nie sú uvedené sankcie za porušovanie.  

Starosta obce – porušenie je riešené správnym konaním v zmysle zákona.  

 

Uznesenie č. 25/2023 

Obecné zastupiteľstvo sa uznáša na Všeobecne záväznom nariadení obce Radoľa č. 1/2023 

o pravidlách na udržiavanie čistoty v obci. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že Všeobecne záväzne nariadenie obce Radoľa č. 2/2023 

o pravidlách na udržiavanie čistoty v obci bolo schválené. 

 

 

K bodu 7  Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Radoľa č. 3/2023 o ochrane 

verejnej zelene.  

Starosta obce – návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Radoľa č. 2/2023 o ochrane 

verejnej zelene v obci bol zverejnený na úradnej tabuli od dňa 24. februára 2023. (Príloha č. 5) 

K návrhu všeobecne záväzného nariadenia neboli žiadne pripomienky.  

 

Uznesenie č. 26/2023 

Obecné zastupiteľstvo sa uznáša na Všeobecne záväznom nariadení obce Radoľa č. 3/2023 

o ochrane verejnej zelene. 
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H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že Všeobecne záväzne nariadenie obce Radoľa č. 3/2023 o ochrane 

verejnej zelene v obci bolo schválené. 

 

 

K bodu 8 Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023. 

Hlavná kontrolórka obce Jana Tvaružková predložila Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. 

polrok 2023. Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli obce 27. 02. 2023.  (Príloha č. 6) 

K návrhu plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023 neboli žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie č. 27/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

Obce Radoľa  na 1. polrok 2023. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 9 Správa o kontrolnej činnosti  za rok 2022. 

Hlavná kontrolórka obce Jana Tvaružková predložila Správu o kontrolnej činnosti hlavnej  

kontrolórky za rok 2022. (Príloha č. 7) 

 

Uznesenie č. 28/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky za rok 2022. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 
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neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 10  Prerokovanie situácie s parkovaním na miestnej komunikácii Záhradky. 

Starosta obce informoval o opakovaných sťažnostiach zo strany občanov a podnetu (príloha č. 

8) na obmedzovanie prejazdnosti ulice Záhradky, najmä v okolí domu so súpisným číslom 438, 

kde sú neustále zaparkované, resp. odstavené vozidlá v značnom počte. Vytvárajú prekážku 

v jazde osobným motorovým vozidlám a hlavne vozidlám záchranných zložiek (cisternové 

vozidlo by neprešlo vôbec a RZP má problémy pri prejazde). Na ulici žijú prevažne starší 

občania, ku ktorým je vyšší predpoklad potreby pomoci záchrannými službami. Samotná ulica 

nie je dostatočne dimenzovaná na obojsmernú premávku.  

Martin Dubeň – v obci Nesluša je parkovanie riešené pokutami, obyvatelia parkujú vo dvoroch. 

Mgr. Pavol Prievozník – aj na iných uliciach je problém s parkovaním. 

 

Uznesenie č. 29/2023 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo sťažnosti vo veci parkovania vozidiel na miestnej 

komunikácii Záhradky. 

Obecné zastupiteľstvo poveruje komisiu pre výstavbu a životné prostredie prerokovaním 

problematiky nesprávneho parkovania vozidiel v obci.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 11 Informácia o poškodení miestnej komunikácie na ulici Skotňa a Informácia o 

postupe pri udelení kolaudačného rozhodnutia pre „Novostavbu rodinného domu, 

elektrická a kanalizačná prípojka, prístrešok a oplotenie“ stavebníkov Ing. M. Kotvas 

a Ing.  Monika Pavlátová. 

 

Starosta obce – informoval o situácii vo veci poškodenia miestnej komunikácie a oplotenia 

novostavby rodinného domu stavebníkov Ing. Martina Kotvasa a Ing. Moniky Pavlátovej. 

(Príloha č. 9) 

Ing. Ivan Kocúr – odporúča oplotenie riešiť samostatne, aby sme nebránili v užívaní domu, ak 

sa dá rozdeliť v stavebnom konaní a  dať stavebníkmi cestu do pôvodného stavu. Navrhuje 

pozvať ich na zasadnutie komisie.  

Ing. Štefan Hudec – podľa geometrického zamerania sú na svojom pozemku.  

 

Uznesenie č. 30/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa prerokovalo informáciu o poškodení miestnej komunikácie 

na ulici Skotňa a Informáciu o postupe pri udelení kolaudačného rozhodnutia pre „Novostavbu 
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rodinného domu, elektrická a kanalizačná prípojka, prístrešok a oplotenie“ stavebníkov Ing. M. 

Kotvas a Ing.  Monika Pavlátová. 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa poveruje Komisiu pre výstavbu a životné prostredie 

prerokovaním problematiky  poškodenia miestnej komunikácie na ulici Skotňa a Informácie o 

postupe pri udelení kolaudačného rozhodnutia pre „Novostavbu rodinného domu, elektrická 

a kanalizačná prípojka, prístrešok a oplotenie“ stavebníkov Ing. M. Kotvas a Ing.  Monika 

Pavlátová. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 12 Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 

Starosta obce – Rozpočtovým opatrením č. 1/2023 navrhuje úpravu – zmenu rozpočtu obce 

Radoľa.  (Príloha č.10).  

Prerozdeľujeme financie získané za energie a získané prostriedky z projektu Euro z eura. Návrh 

presunu financií v celkovej výške 54 000 Eur (z toho 4 000 Eur už schválené pre DHZ Radoľa) 

pre investície v rámci rozpočtového opatrenia: 

 

- Parkovisko a miestna komunikácia pri cintoríne: 20 000 Eur   + 4 000 eur rezerva. 

Hlasovanie:  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena 

Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea 

Schmidtová, Ján Šustek). 

 

- Oprava zvodov a žľabov na zvonici:  2 000 Eur. 

Hlasovanie:  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. 

Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

Zdržal sa: 1 (Martin Dubeň). 

 

- Osadenie rampy pri ZŠ s MŠ Pod Mokrým: 3 000 Eur. 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena 

Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea 

Schmidtová, Ján Šustek). 

 

- Rekonštrukcia autobusovej zastávky „Záhradky“ (oporný múr, základy, nový 

prístrešok dizajnovo identický s tým na druhej strane, spevnené plochy), predĺženie 



9 

 

spevnenej plochy k domu p. Dolinovej, doplnenie osvetlenie k prístrešku pri potoku. 

Repasovaný starý prístrešok by bolo možné premiestniť Pod Ostré : 15 000 Eur. 

Hlasovanie: 

za: 0  

zdržali sa: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. 

Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. 

Andrea Schmidtová, Ján Šustek). 

 

- Chodník Jaššová cesta: 10 000 eur. 

Hlasovanie: 

za: 7 (Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Ivan 

Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

 zdržali sa: 2 (Ing. Viera Andelová, Ing. Štefan Hudec). 

 

- Podlaha, tribúna a osvetlenie v športovej hale – možné zapojenie do projektu na 

podporu športovej infraštruktúry (splnomocnenec vlády pre šport) minimálna výška 

projektu je 100 tis Eur, spoluúčasť je min. 30 %, výzva č. 2022/002 – Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry: 40 000 Eur, spoluúčasť na 

projekte. 

Hlasovanie 

Za: 0  

zdržali sa: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. 

Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. 

Andrea Schmidtová, Ján Šustek). 

 

- Výmena osvetlenia v športovej hale (realizácia v prípade nezapojenia sa do 

projektu): 6 000 Eur. 

Hlasovanie 

Za: 0  

zdržali sa: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. 

Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. 

Andrea Schmidtová, Ján Šustek). 

 

- Inštalácia fotovoltického osvetlenia v Kozloviciach: 5000 Eur. 

Hlasovanie 

Za: 1 (Mgr. Pavol Prievozník) 

zdržali sa: 8 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. 

Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, , Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek). 

 

- Toalety v sále obecného úradu – modernizácia : 20 000 Eur. 

Hlasovanie 

Za: 0  

zdržali sa: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. 

Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. 

Andrea Schmidtová, Ján Šustek). 
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- Príprava odovzdania vodovodu na Koscelisku SEVAK, a. s.: 5 000 Eur. 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena 

Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea 

Schmidtová, Ján Šustek). 

 

- Parkovisko pri ZŠ s MŠ Pod Mokrým: 6 000 Eur. 

Hlasovanie: 

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena 

Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea 

Schmidtová, Ján Šustek). 

 

Celkový objem navrhovaných investícií je oveľa vyšší. Uvedené sumy sú približné, pri 

navrhovaní financovania sú premietnuté dlhoročné skúsenosti a predpoklad, že väčšinu 

aktivít realizujeme vo vlastnej réžii, prípadne v prázdninových mesiacoch doplniť 

o brigádujúcich študentov. Obecné zastupiteľstvo určilo, čo sa bude realizovať, 

hlasovanie skončilo, keď bola výsledná suma 54 tis. Eur.  

 

PaeDr. Blažena Gažová – zboku Zvonice by bolo dobré urobiť zábradlie, aby sa dalo 

v zime bezpečnejšie chodiť.  

Ing. Kocúr – nie je tam ani lampa, je tam tma.  

Starosta obce – nie je tam umiestnený stĺp, na Starej ceste riešime doplnenie osvetlenia.  

PaedDr. Blažena Gažová – na Kysuckej ceste odporúča zakázať prejazd z hlavnej cesty, 

aj tu by sa malo riešiť osvetlenie, nie je tam žiadna lampa. 

Branislav Dubeň - bavili sme sa aj o nejakej protihlukovej stene, aby obyvatelia boli 

chránení. Parkovanie v obci treba riešiť, ale nie na úkor zelene, som za zachovanie 

zelene.  

Mgr. Pavol Prievozník – koho sa týka parkovanie pri škole, rodičov, zamestnancov, 

alebo súvisiace s užívaním haly? 

Starosta obce – najmä  pre rodičov detí. 

Ing. Ivan Kocúr – na stavebnej komisii prijali uznesenie, určili priority. 

Ing. Andrea Schmidtová – podporili sme aj na finančnej komisii. 

 

Uznesenie č. 31/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 1/2023.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek). 
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proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 13 Prerokovanie možnosti resp. potreby úveru pre investičnú činnosť. 

Starosta obce – v súčasnosti dostávame výhodné ponuky na získanie úveru. Bolo by vhodné 

venovať sa prieskumu úverových podmienok na finančnom trhu, zisťovanie situácie. Môže 

vzniknúť situácia, využilo by sa na preklenutie obdobia. Úver na halu už máme splatený. 

Čakáme na výzvu v rámci projektov z Európskej únie na výstavbu MŠ.  

 

Uznesenie č. 32/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa poveruje Obecný úrad zistiť možnosti komerčného úveru 

na investičné akcie v obci.   

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 14 Pozemkové úpravy – informácia o priebehu a prerokovanie postupu obce. 

Starosta obce – v rámci pozemkových úprav začínajú vstupovať poľnohospodárske družstvo  

a pozemkové spoločenstvá. Predložil predbežný návrh ciest, ktoré by mali byť vytvorené. 

Všetky cesty, ktoré budú vytvorené v rámci pozemkových úprav budú obecné. Každý vlastník 

prispieva rovnakým podielom.  

 

Uznesenie č. 33/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa  berie na vedomie informácie starostu obce o priebehu 

pozemkových úprav v obci.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 
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Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 15 Diskusia 

Začiatok  zasadnutí obecného zastupiteľstva o 17,00 h.  na základe požiadavky poslancov. 

Ing. Andrea Schmidtová – pripomína prístrešok pri Kaderníctve a vyúčtovanie dotácie pre ŠK 

Radoľa za predchádzajúci rok.  

 

 

K bodu 11 Záver 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil o 21,45 h. starosta obce Ing. Anton Tkáčik 

s poďakovaním za účasť všetkým prítomným.  

 

Zapísala: Alena Franeková ........................................... 

 

 

Overovatelia zápisnice :  

 

Martin Dubeň   ............................................ 

 

PaedDr. Blažena Gažová  ............................................ 

       

 

   

Ing. Anton  T k á č i k  

                       starosta obce 


